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 Protokół nr 101/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 6 kwietnia 2017r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie nowego 

kierunku kształcenia w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie planu naboru uczniów na rok szkolny 

2017/2018. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie rozwiązania stosunku pracy na mocy 

porozumienia stron. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków 

Dyrektora Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyznaczenia nauczycieli do 

zastępowania dyrektorów szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Nowomiejski podczas ich nieobecności. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyznania wynagrodzenia Dyrektorowi 

Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyznania wynagrodzenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyznania wynagrodzenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

                                  

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. 

Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 98/2017. 

Pan Starosta zapytał, czy ktoś ma uwagi do protokołu. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla Powiatu 

Nowomiejskiego. 

/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor PCPR/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Łydzińska szczegółowo omówiła ocenę zasobów pomocy społecznej za 2016r. Dodała, 

że w/w ocenę należy przesłać do 30 kwietnia do Urzędu Marszałkowskiego. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie zatwierdzenia  przystąpienia do realizacji  projektu pt. „Centrum Edukacji 

Technicznej – specjalizacje dla potrzeb rynku pracy” . 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor ds. pozyskiwania funduszy 

pomocowych, pani Anna Faltynowska – nauczycielka ZSZ oraz pan Mirosław Wodara – 

dyrektor ZSZ w Kurzętniku/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Zasugerował, żeby w § 1 ust. 1 wpisać sformułowanie 

„na lata”. 

Pani Domżalska poinformowała, że konkurs został rozstrzygnięty, zostanie przygotowana 

umowa do podpisania. Dodała, że kwoty wpisane w § 2 zostały wpisane zgodnie z 

wnioskiem, który był negocjowany. 

Pani Skarbnik zapytała, na kiedy przewidywany jest termin podpisania umowy.  

Pani Domżalska odpowiedziała, że nie został jeszcze określony termin podpisania umowy. 

Pan Wodara poinformował, że do dzisiaj trzeba dostarczyć dokumenty do Urzędu 

Marszałkowskiego. 

 

Wniosek o dofinansowanie stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 

Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

/pani J. Domżalska i pani A. Faltynowska opuściły posiedzenie Zarządu/ 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie nowego kierunku kształcenia 

w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Przeradzka – Martko – dyrektor ZS im. C.K. Norwida 

oraz pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że w podstawie prawnej projektu uchwały należy dokonać 

poprawki tj.: „po uzyskaniu pozytywnej opinii Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy  i 

Powiatowej Rady Zatrudnienia”. 

Pan Wodara poinformował, że nauczyciele mają przygotowanie zawodowe do nauki w 

proponowanym zawodzie tj. technik handlowiec. 

Pan Starosta zapytał, czy ustalenie nowego kierunku kształcenia wynika z zapotrzebowania, 

tzn. młodzież chce się uczyć w tym kierunku.  

Pan Wodara odpowiedział, że to wynika z potrzeb rynku pracy oraz ze spotkań z młodzieżą, 

które odbywały się w gimnazjach. Wyjaśnił, że jest duże zapotrzebowanie na handlowców, 

natomiast obserwuje się duży spadek liczby uczniów kończących szkołę zawodową w 

kierunku sprzedawca. 

 

Uchwała Powiatowej Rady Zatrudnienia w Nowym Mieście Lubawskim stanowi załącznik nr 

5. 
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Uchwała Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy w Olsztynie stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie planu naboru uczniów na rok szkolny 2017/2018. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Zaproponował, żeby w § 1 dopisać sformułowanie: 

„szkolny”. 

Pani Orłowska szczegółowo omówiła plan naboru uczniów na rok szkolny 2017/2018 w ZS 

im. C.K. Norwida. 

Pan Buliński zapytał ilu jest uczniów w chwili obecnej w poszczególnych oddziałach w ZS 

im. C.K. Norwida. 

Pani Przeradzka-Martko odpowiedziała, że najmniej licznym oddziałem jest klasa 

humanistyczna – 16 osób, następnie są oddziały po 30, 29 i 26 osób. 

Pani Orłowska szczegółowo omówiła plan naboru uczniów na rok szkolny 2017/2018 w ZSZ 

w Kurzętniku. 

Ponadto omówiona została kwestia dotycząca dojazdu uczniów do szkół z terenu powiatu 

nowomiejskiego. 

 

Wniosek pana M. Wodary stanowi załącznik nr 4. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

/pani B.Przeradzka-Martko oraz pan M. Wodara opuścili posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie rozwiązania stosunku pracy na mocy porozumienia stron. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Poinformował, że pani Maciejewska złożyła wniosek 

w sprawie rozwiązania stosunku pracy na mocy porozumienia stron w związku z przejściem 

na emeryturę. 

Pani Sekretarz poinformowała, że w następnym punkcie porządku posiedzenia jest punkt 

dotyczący uchylenia uchwały dotyczącej powierzenia stanowiska dyrektora PCRE pani 

Maciejewskiej. 

Pan Buliński zapytał, czy pani Maciejewska ma wykorzystany urlop wypoczynkowy. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że pani Maciejewska jest w trakcie wybierania urlopu 

wypoczynkowego, natomiast będzie trzeba wypłacić ekwiwalent za niewykorzystany urlop. 

Pan Buliński zapytał za ile dni będzie wypłacony ekwiwalent. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że może to sprawdzić. 

/pani Sekretarz opuściła posiedzenie Zarządu/  

 

Wniosek pani B. Maciejewskiej stanowi załącznik nr 7. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński. 
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Czwartym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora Powiatowego 

Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Poinformował, że proponuje się powierzenie pełnienia 

obowiązków dyrektora PCRE pani Iwonie Krajewskiej, która jest zatrudniona w jednostce. 

Dodał, że w powyższej kwestii odbyło się spotkanie z panią Maciejewską, panią Krajewską 

oraz z panią Wicestarostą. 

/pani Sekretarz weszła na posiedzenie Zarządu/ 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński. 

 

Piątym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie wyznaczenia nauczycieli do zastępowania dyrektorów szkół i 

placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Nowomiejski podczas ich 

nieobecności. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński. 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Szóstym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie przyznania wynagrodzenia Dyrektorowi Powiatowego Centrum 

Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Sekretarz poinformowała, że pani Maciejewska ma do wykorzystania 3 dni urlopu 

zaległego za 2016r. oraz 12 dni proporcjonalnie za 2017r. Dodała, że uległo zmianie 

rozporządzenie w sprawie wysokości minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego 

nauczycieli (…). W związku z powyższym należy zmienić wynagrodzenia dyrektorom szkół i 

placówek oświatowych. Wyjaśniła, że jeżeli chodzi o nauczyciela dyplomowanego to jest to 

różnica przy wynagrodzeniu zasadniczym w wysokości 40 zł, natomiast jeżeli chodzi o 

nauczyciela  mianowanego to jest to różnica w wysokości 34 zł. 

Pan Buliński zapytał dlaczego jest rozbieżność jeśli chodzi o dodatek funkcyjny. 

Pani Sekretarz wyjaśniła, że dodatek funkcyjny i motywacyjny oblicza się procentowo od 

wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela mianowanego. Dodała, że dodatek funkcyjny 

dyrektora ZSZ jest najwyższy, ponieważ jest to największa szkoła /tzn. ZSZ ma największą 

liczbę oddziałów/. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński. 

 

Siódmym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie przyznania wynagrodzenia Dyrektorowi Zespołu Szkół im. C.K. 

Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński. 
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Ósmym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie przyznania wynagrodzenia Dyrektorowi Zespołu Szkół Zawodowych 

w Kurzętniku. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego powiatu nowomiejskiego za 2016r. 

 

Pani Skarbnik omówiła sprawozdanie finansowe powiatu nowomiejskiego za 2016r. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Wicestarosta zawnioskowała, żeby ustalić terminy posiedzeń Zarządów.  

Następne posiedzenie Zarządu ustalono na 20 kwietnia na godz. 8.00. 

Pan Starosta poinformował, że wczoraj odbyło się spotkanie z panem Januszem Kaczmarkiem 

Dyrektorem Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Toruniu w sprawie drogi 

Ostrowite-Górale. Dodał, że trzeba będzie powoli przygotowywać dokumentację na drogę.  

Pan Buliński zapytał, jakie jest stanowisko pana Starosty odnośnie powyższej kwestii, 

ponieważ na którymś z ostatnich posiedzeń Zarządów pan Starosta jednoznacznie powiedział, 

że złotówka nie będzie przeznaczona ze środków na dokumentację drogową /tj. ze 100 000 zł 

zabezpieczonych w budżecie na w/w cel/, natomiast na ostatniej Sesji Rady Powiatu była 

informacja, iż dokumentacja na tę drogę będzie wykonywana. 

Pan Starosta odpowiedział, że jego stanowisko jest niezmienne, iż nie podejmie decyzji bez 

zgody Zarządu. Dodał, że Lasy Państwowe nie chcą przekazać gruntów, na których 

usytuowana jest „droga”, czekamy na odpowiedź pana Kaczmarka. Dodał, że z wstępnych 

informacji wynika, iż Lasy Państwowe wykonają drogę na swoim terenie. 

Pani Grzywacz zapytała, czy dalej nie będzie uregulowany przebieg tej drogi.  

Pan Starosta odpowiedział, że tak jak wspomniał wcześniej Lasy Państwowe wykonają drogę 

na swoim terenie tj. ok. 800 m. 

Pani Grzywacz poprosiła, żeby bardzo czujnie podchodzić do wszystkich decyzji. Dodała, że 

proporcje są bardzo zachwiane jeśli chodzi o ilość wykonywanych utwardzonych dróg w 

poszczególnych gminach w latach 2014 - 2018.  
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Pan Starosta odpowiedział, że nie widzi wykonania w/w drogi w roku 2018, ponieważ powiat 

ma dużo zobowiązań na rok 2017 i na 2018.  

Pan Buliński stwierdził, że należy zastanowić się, rozważyć angażowanie teraz środków na 

wykonanie dokumentacji na w/w drogę w tym roku, skoro za rok czy za dwa lata będzie 

trzeba uaktualniać dokumentację. Ponadto dodał, że widzimy iż w/w droga nie będzie 

wykonana w 2018r. Nadmienił, że przed nami bardzo poważna inwestycja tj. remont szpitala. 

Stwierdził, że nie wiadomo co wydarzy się w trakcie remontu oraz czy otrzymamy 

dofinansowanie. Poinformował, że każde wolne środki muszą być w rezerwie budżetu z 

przeznaczeniem na wyposażenie czy na nieprzewidziane dodatkowe roboty budowlane. 

Pan Starosta poinformował, że z rozmów z panem Kłosowskim wynika, iż nie wiadomo czy 

uda się wykonać dokumentację w ciągu kilku miesięcy tzn. w tym roku. Dodał, że w tym roku 

zostanie wykonana część dokumentacji, najprawdopodobniej dopiero w przyszłym roku 

będzie zakończona dokumentacja. Stwierdził, że jeżeli będziemy chcieli ubiegać się o 

dofinansowanie remontu w/w drogi, to w tym roku trzeba rozpocząć wykonywanie 

dokumentacji. 

Pani Wicestarosta poruszyła kwestię dokończenia drogi w Zwiniarzu. Poinformowała, że 

wczoraj wpłynęła informacja z Gminy Grodziczno, która deklaruje 150 000 zł na przebudowę 

drogi na odcinku Zwiniarz-Truszczyny. Dodała, że gmina Rybno deklarowała kwotę      

200 000 zł. Nadmieniła, że kwestia remontu w/w drogi była omawiana już w styczniu 2017r. 

Pan Buliński zapytał jaki byłby wkład samorządów w realizację inwestycji. 

Pan Starosta oraz pani Wicestarosta odpowiedzieli, że wkład finansowy na realizację 

inwestycji miałby być podzielony po 220 000 zł na każdy z samorządów /tj. powiat 

nowomiejski, Gmina Grodziczno oraz Gmina Rybno/. 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta/  

Pani Wicestarosta dodała, że z rozmów z panem Kłosowskim wynika, iż mógłby być 

obniżony zakres robót. 

/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu i przejął prowadzenie obrad/ 

Pan Buliński stwierdził, że nikt się nie sprzeciwia, żeby dokumentację na remont drogi 

Ostrowite-Górale rozpocząć, tylko pytanie kiedy. Dodał, że nie jest za tym, żeby w tym 

momencie rozpocząć opracowywanie dokumentacji. Poinformował, że chce żeby rozstrzygnął 

się przetarg na remont szpitala oraz chce zobaczyć czy wynikną jakieś roboty dodatkowe. 

Ponadto dodał, że należy poczekać czy powiat będzie stać na zakup dodatkowego 

wyposażenia dla szpitala. Nadmienił, że jeżeli powiat będzie posiadał wolne środki to wtedy 

można rozpocząć opracowywanie dokumentacji na w/w drogę. 

Pan Starosta stwierdził, że należy poczekać na odpowiedź pana Kaczmarka - Dyrektora 

Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Toruniu. 

Pani Wicestarosta dodała, że Członkowie Zarządu są przychylni, żeby wykorzystać pomoc 

finansową Gminy Rybno i Grodziczno oraz przystąpić do remontu drogi na odcinku 

Zwiniarz-Truszczyny. 

Pan Buliński stwierdził, że tak jak wcześniej wspomniano można by zmniejszyć zakres robót.  
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Pan Starosta poinformował, że kwestia remontu w/w drogi będzie omawiana na kolejnym 

posiedzeniu Zarządu. Dodał, że w powyższej sprawie będzie chciał się spotkać z Wójtem 

Gminy Rybno. 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

                                                                                                     Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                 


